
Protokół Nr 3

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki M ieniem  Komunalnym RG odbytego w  dniu 5 kwietnia  

2011r.

W  posiedzeniu udział wzięli:

1. Załęski Aleksander - przewodniczący

2. Klusek Ryszard - CZŁONEK

3. Kłębek Krzysztof - członek

4. Sobczak Jozef - członek

5. Stańczak Zbigniew - członek

6. Zaręba Edyta - członek

W  posiedzeniu uczestniczył p. Tadeusz Bulik -  W ó jt  Gminy, i p. Kostrzewa Tomasz -  pracownik UG.

Otwarcia posiedzenia dokonał p. Aleksander Załęski -  przewodniczący komisji, powitał zebranych i 

przedstawił następujący porządek posiedzenia.

1. Om ów ienie tem atu  związanego z przystąpieniem do Internetu - działania 8. 3 w  ramach 

PROW.

2. Zaopiniowanie pisma W ienerberger Ceramika Budowlana sp. z o.o Warszawa ul. 

Ostrobramska 79 dotyczącego planu i studium zagospodarowania przestrzennego części 

gminy Dąbrówka, obręb Stanisławów.

Do pkt. 1 Pan W ó jt  poinform ował, że w  ubiegłym roku został złożony wniosek na działanie 8.3 w  

ramach PROW który został zaopiniowany pozytywnie i znalazł się na liści ran k in g o w ej. Do dnia 11 

kwietnia br. musimy złożyć komplet dokum entów  aby otrzymać dofinansowanie. Projekt ten jest 

dość drogi -  udział Gminy przez 4 lata 600 .000 ,00  zł i przez 5 lat koszty dostępu i eksploatacji a 

ponadto projekt ten  umożliwia dostęp do Internetu ograniczonej liczby osób i bez stron 

komercyjnych.

W  między czasie zgłosiła się firma która chce wybudować sieć internetow ą i udostępnić ją 

mieszkańcom gminy bez udziału Gminy, a ponadto ze swej strony oferuje zapewnienie dostępu do 

Internetu dla jednostek użyteczności publicznej na preferencyjnych warunkach.

Pani Zaręba Edyta powiedziała, że jeżeli m am y wchodzić w  projekt to  powinien być on dostępny dla 

wszystkich mieszkańców gminy i bez ograniczeń.

W  roku bieżącym w  miesiącu maju będzie nabór wniosków w  ramach działania 2.1 w  sprawie 

przystąpienia do Internetu poinform ow ał p. W ójt.

Jeżeli byłby to projekt dostępny dla wszystkich i bez ograniczeń do stron komercyjnych to może 

należałoby do niego wejść powiedział p. Załęski.

Pani Zaręba zapytała ile kosztowało opracowanie projektu do wniosku - działanie 8.3.

Pan W ó jt p o w ied z ia ł, że projekt kosztował ok. 15 .000 zł.



Pan Załęski odnosząc się do wypowiedzi przedm ówców stwierdził, że większość członków komisji jest 

za tym aby zrezygnować wniosku w  ramach działania 8.3. Jeżeli koszty adaptacji wniosku były nie za 

wysokie można by wejść do działania 2.1. zaproponował p. Załęski i zgłosił następujące wersje 

rozpatrzenia powyższego tem atu:

- nie wchodzić w  działanie 8.3 tj. nie składać dokum entów  na dzień 11 .04 .2011r.

- zrobić rozeznanie ile będzie kosztować adaptacja projektu do działania 2.1

- zaprosić na sesję Rady Gminy firmę aby przedstawiła swoje propozycje

W  głosowaniu jaw nym  zgłoszona propozycja została przyjęta jednogłośnie.

Do pkt. 2 Podanie Ceramiki Budowlanej sp. z o.o w  Warszawie dotyczące planu i studiom  

zagospodarowania przestrzennego obręb Stanisławów zostało odczytane przez przewodniczącego 

komisji.

Pan W ó jt poinformował, że p. D - właściciel zakładu ceramiki budowlanej w  Częstochowie 

wykupił w  Stanisławowie grunty o powierzchni 20  ha gdzie w  pierwszej wersji miała zostać 

wybudowana cegielnia. W  trakcie dalszych prowadzonych rozmów przedstawiciel Ceramiki 

Budowlanej w  Częstochowie powiedział, że będzie robił ukop i go wywoził. Żeby było to możliwe  

należy udokum entować złoże i wnieść go w  planie przestrzennego zagospodarowania. Złoże jest 

udokumentowane. M im o  sprzeciwu W ójta  Marszałek zatwierdził udokum entowanie. Jeżeli 

będziemy zatwierdzać miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego musimy wykazać i 

zatwierdzić złoże surowców ilastych w  Stanisławie powiedział p. W ójt. Problem polega na tym, że 

nie ma drogi którą można wywozić urobek.

Po przedyskutowaniu powyższego tem atu  komisja zaproponowała aby w  najbliższej przyszłości nie 

przewidywać uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania dla miejscowości Stanisławów.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący Komisji 

Aleksander Załęski


